
Geacht College, 

Raadsleden, 

Burgerleden van de raad, 

 

Dames en heren, 

 

De reden dat ik hier spreektijd heb aangevraagd in mijn rol van voorzitter van 

Modelbouwvereniging De Wissel is dat onze vereniging plotseling in zwaar weer terecht is 

gekomen. 

Onze vereniging is in 1977 opgericht en heeft, na wat omzwervingen in de eerste jaren, de 

laatste 35 jaar haar domicilie gehad in de kelders van Theater De Lievekamp, hier in Oss.  

35 jaar bouwen in model, alles in schaal 1:87. Een vaste clubavond op donderdag, met 

gebruikmaking van ook andere avonden als daar belangstelling voor was.  

35 jaar een jaarlijkse open dag, in de eigen ruimtes en het theater van Marag, met steevast 

een mooie belangstelling vanuit de Osse bevolking. De laatste open dag telden we 350 

bezoekers. 

35 jaar een vereniging in beweging. Meebewegend met het tijdsbeeld, meebewegend met 

de ontwikkelingen in techniek, ik noem digitalisering, 3D tekenen en printen en als laatste 

investering in die lijn, in eigendom in de eigen ruimtes, een lasergestuurde snij-en graveer 

machine, waardoor we niet alleen op een andere manier kunnen bouwen in model, maar 

ook meegaan met de technische ontwikkelingen, geen statische oubollige treinenclub zijn. 

Weliswaar zijn treinen het centrale deel van onze hobby, maar de laatste decennia is het 

zwaartepunt verlegd van “spelen met treintjes” naar een volwassen vorm van “fine scale 

modelling”, zoals dat in eerste instantie door de Britten is ontwikkeld, maar waar 

Nederlandse modelbouwers ook hoog op de kwaliteitsladder zijn gekomen. Onze vereniging 

is ook daarin mee gegaan. 

35 jaar artistiek vakmanschap, hobbymatig ingezet en verder ontwikkeld in de kelders van 

De Lievekamp, kennis opgezocht en weer doorgegeven aan anderen, geworteld en verweven 

met de maatschappij, ook al lijken we redelijk onzichtbaar. We werkten op onze manier en 

met onze middelen, letterlijk op kleine schaal, mee aan het maatschappelijk welzijn in de 

Osse gemeenschap. 

 



Na 35 jaar heeft Theater De Lievekamp eenzijdig de huurovereenkomst opgezegd, en dat 

brengt onze vereniging in zwaar weer. Het is lastig voor een vereniging als de onze om met 

relatief weinig leden en een behoefte aan veel vierkante meters voor een clubruimte op de 

vrije markt tot een passende oplossing te komen. Vandaar dat we ons tot u wenden met de 

vraag of er van de zijde van de Gemeente Oss hulp geboden kan worden. Zoals dat 35 jaar 

geleden zo mooi gelukt is, in de tijd van “Welzijn Erbij Zijn”, toen we mede dankzij 

bemiddeling van de Gemeente in konden trekken in de onrendabele kelders van De 

Lievekamp. Kelders die in die 35 jaar toch ongeveer een ton aan huurpenningen hebben 

opgebracht. Kelders die we grotendeels in eigen beheer en voor eigen rekening tot 

bruikbare ruimte hebben verbouwd.  

Het eindigt, zoals alles eindig is. Maar wij, als vereniging, willen wel heel erg graag een 

doorstart maken. Op een nieuwe plek, met nieuw elan om meer moois te kunnen bouwen 

en tonen aan de Gemeenschap. Daarvoor doen we een beroep op u, vragen we u om hulp. 

 

Dank u wel. 

 


